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Punkt  Indhold 
1. Her og nu  Ledelse:  

 
Corona situationen: 

  2 nye smittetilfælde – der er styr på smittekæderne og 
disse er brudt. Der har ikke været nære kontakter på 
skolen.  

 Der er i alt ansat 12 Poder på de to skoleafdelinger. 
Test kapaciteten er ok. Poderne er ansat indtil 
sommerferien pt. 

 Udeundervisning: Det er landet et fornuftigt sted og vi 
har fået det planlagt på en positiv og givtig måde for 
eleverne.  

 Retningslinjerne generelt er uændret for nuværende 

 Forslag: Skriv til forældre omkring test mv. 

Skoleboden: 

 Vi har gennemført første del af processen med en 
optimering af skoleboden. Det betyder at vi har 
afskediget personale og efter sommerferien har vi blot  
en medarbejder på hver skoleafdeling på 30 timer. 

 Næste del af processen er i gang og der afholdes 
møder mellem afdelingslederne (PN og GKØ) og de to 
bodansatte for sammen at lave en plan for fremtiden. 

Deltagelse i BUU: 

 SA fremlagde distriktets nuværende indskrivningstal, 
hvad vi gør lige nu og plan for fremtidig 
skoleindskrivning 

 SWOT analyse blandt forældre i distriktet. Den skal 
udarbejdes med hjælp fra forvaltningens konsulenter 

 Åbenhus arrangement i november/december 

 Strategi for skole hopper? – dette kunne måske 
overvejes. 

  SA laver DATA pakke til bestyrelsen til kommende 
møde 

 



 
 
En god historie: 

 Der er ingen overtallige medarbejder blandt det 
pædagogiske personale.  

 Der skal i stedet ansættes både pædagoger samt lærer 
på både almen og specialklasse området. 

 Torben bliver skolebestyrelsens kontakt i forhold til 
specialområdet. Jan bliver kontakten i forhold til 
almenområdet og laver en fordeling blandt hele 
skolebestyrelsen i forhold til deltagelse i 
ansættelsessamtaler 

Økonomi: 

 Det ser umiddelbart fornuftigt ud.  

Trivselsmidler: 

 Skoledistriktet har fået 286.000,- kr. tildelt. Pengene kan 
bruges på både aktivitet og på en ekstra lønudgift.  

 Elever: 
Punktet frafalder 
 
 Personale: 
 
Arbejdsmiljø: 

 Der er mange forskellige skemaer samt ændringer i 
forhold til nye retningslinjer man skal forholde sig til. Det 
gør at omstillingsparatheden, tolerancen samt 
tålmodigheden er sat på prøve, men personalet tager 
det med oprejst pande og får det bedste ud af 
situationen 

 Godt samarbejde mellem ledelsen samt begge TR 
omkring den nye skoleplan A-20 (lærernes nye 
arbejdstids aftale). Processen har været præget af 
lydhørhed og oprigtigt engagement fra begge sider 

 
 Forældre: 

 Kasper fremlægger en graf fra VIVE ang. 
karaktergennemsnittet fra 2020. Det aftales at Kasper 
sender grafen til skolebestyrelsen og at SA sende den 
videre til skolechefen.  

 Der er nu en afklaring på hvornår der kan afholdes 
optagelsesprøver til Talentsportsklasserne. 



Forældrene/måske kommende elever vil snarrest få 
besked fra distriktet ang. dette.  

 Ønske: net i fodboldmålene på Buhlsvej 

 Vores børn savner en ganske almindelig hverdag i 
skolen med fokus på både trivsel og det fagfaglige. 

2. Visionsseminar Fortsættelse om visionsseminarerne.  
 
Der indkaldes til arbejdsmøde mandag 3. maj16-16.45, hvor 
punktet drøftes. SA indbyder bestyrelsen.   
 

3. Elevtal Fortsat fra mødet i marts. Punktet er uden deltagelse af 
elevrepræsentanter. 
 
Efter endnu en god debat på baggrund af elevtallene pr. 27. 
april og henvendelser fra både forældre og lærere, besluttede 
bestyrelsen enstemmigt at klasseoptimere på kommende 2. 
klasser på både Nordstjernen og Frydenstrand, samt 
kommende 7. klasse på Nordstjernen.  
Efter en afstemning, blev det desuden besluttet, med 
stemmerne 8-2 at klasseoptimere kommende 8. klasse på 
Nordstjernen.  
  
Der aftales en videre procesplan, der indeholder fysiske møder 
klassevis med en begrænsning på 25 personer grundet corona 
restriktioner.  
 
 

4. Næste møde Dato: Mandag 10. maj. Sted: Afventer Coronasituationen  

 Årsberetning 

 

5.  Evt.  

6.  Print og underskrift Ikke muligt, da mødet er virtuelt. 
 

 


